財團法人台灣電子檢驗中心

ELECTRONICS TESTING CENTER, TAIWAN

商品驗證登錄證

CERTIFICATE OF THE REGISTRATION OF PRODUCT CERTIFICATION COLUMN 100 CER

證書號碼: CI338161603814 號 00

Certificate No.

茲據 香港商雅是達電子有限公司台灣分公司 申請驗證登錄,經審查結果符合規定,准予登錄並使用 ⊋及識別號碼:<u>R33160-ETC</u>。其登錄事項如下: 檢驗標識

The application made by 香港商雅是達電子有限公司台灣分公司 for Registration of Product Certification has been reviewed and found to be in compliance with related regulations. Therefore, registration is granted with the Certification Mark and the Identification No. <u>R33160-ETC</u>. Details of the registration are as follows:

申請人

香港商雅是達電子有限公司台灣分公司

統一編號: 09490794

Uniform No.

Applicant 地

臺北市內湖區西湖里瑞光路608號3樓

Address

生產廠場

址

1. ASTEC POWER PHILIPPINES INC.

Factory

2. ASTEC POWER PHILIPPINES INC.

廠 址 Factory address 1. MAIN AVENUE CORNER ROAD "J" CAVITE EXPORT PROCESSING

ZONE ROSARIO, CAVITE, 4106, PHILIPPINES

2. 104 Laguna Blvd., Laguna Technopark, Sta. Rosa Laguna 4026 Philippines

商品種類名稱

Type/ name of product

商品分類號列:8504.40.91.00.7A

C.C.C. Code

中文名稱 : 交換式電源供應器

Chinese name

英文名稱

: Switching Power Supply

English name

型

式 : LCM1500O-T

Type

系列型式 : LCM1000Q-T; LCM1000W-T; LCM1500W-T; LCM1500W-T-5-411

Series of the type (以下空白)

依據標準 : CNS13438(95年版); CNS14336-1(99年版);

Standards

CNS 15663第5節「含有標示」(102年7月)

本證書由經濟部標準檢驗局委託財團法人台灣電子檢驗中心發證(33383桃園市龜山區文明 路29巷8號)(本證書經發證機構使用鋼印後生效)

This certificate, authorized by the BSMI, is issued by the ETC, Taiwan. (No.8, Lane. 29, Wenming Rd., Guishan Dist., Taoyuan City 33383, Taiwan)(This certificate will become effective only when stamped with this ETC seal.)

7 hb - 11 . 1				JF LINE LINE			
登錄日期: 中華民國	-OV	年	五	月	二十二	日	
Registration date	2019	(year)	05	(month)	22	(day)	
本證明書有效期限至		年	五	月	二十一	日	
Expiration date	2022	(year)	05	(month)	21	(day)	
發證日期: 中華民國	-OV	年	五	月	二十二	日	
Date of issue	2019	(year)	05	(month)	22	(day)	
计	74 Ab 3	1	22000 TUA	()		(day)	

註一:持本證書進口驗證登錄商品時,進口人須與本證書名義人相同。

註二:次年度商品驗證登錄年費繳納期限為當年11月30日,逾期未繳納者,經限期繳納屆期 未繳納,即依商品檢驗法第42條第7款規定廢止驗證登錄,並自次年度一月一日起生效。

第1頁,共1頁